
 
 

 
 
 

Geachte heer Postma, 
 
 
Naar aanleiding van uw daartoe strekkend verzoek maak ik u bij deze, overeenkomstig 
artikel 35 lid 2 van de Gemeentewet, mijn opvattingen kenbaar over de voorstellen voor het 
collegeprogramma. 
 
Ik wil mijn waardering uitspreken voor het vele werk wat hier in is gaan zitten; over het 
resultaat ga ik niet zoals u weet. Dat is aan de politiek.   
 
Net als u hoor ik vanuit onze samenleving de vraag om mee te mogen denken bij allerlei 
zaken; participatie dus. Terecht signaleert u dan ook, dat de complexiteit van hedendaagse 
vraagstukken vraagt om een integrale benadering en samenwerking. Dit laatste niet alleen 
bestuurlijk maar ook met de Huizer samenleving. Ik acht het daarom een goede zaak dat de 
integrale benadering en samenwerking deze raadsperiode verder vorm en inhoud zullen 
gaan krijgen. 
In onze samenleving zit namelijk heel veel kennis en ervaring. De kunst is om die op een 
juiste wijze tot haar recht te laten komen, zodat het te maken beleid beter aansluit bij wat er 
speelt. Dat vraagt om een andere werkwijze, maar ook een houding en gedrag dat 
uitspreekt: we doen wat we zeggen! Door dit te gaan doen, komen wij vanzelf uit op het 
model dat in Huizen past; zeker als wij dat doen met onze inwoners en ondernemers. Die 
uitdaging is ook terug te lezen in de organisatiescan “Een spade dieper”. Dat vraagt de 
komende jaren nog steeds om het vooral te doen, het proces aan de voorkant goed in te 
richten en een lerende houding van alle partijen die er bij zijn betrokken. Het verandertraject 
dat wordt beschreven in de organisatiescan “Een spade dieper” zal de grootste uitdaging 
worden voor de komende periode. Dat vraagt veel van ons allemaal en vooral een lange 
(bestuurlijke) adem. 
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Naast deze algemene reactie ga ik onderstaand meer in het bijzonder in op enkele 
specifieke onderwerpen. 
 
Ik heb kennis genomen van de overeengekomen portefeuilleverdeling en de in dat kader ook 
aan mij toebedeelde portefeuille naast mijn wettelijke taken. Vanuit mijn rol als voorzitter van 
het college, en mede vanwege mijn wettelijk taak (artikel 170 Gemeentewet) om onder meer 
toe te zien op een goede afstemming van gemeentelijk beleid en van de daaruit 
voortvloeiende besluiten, lijkt het mij een goede zaak om bij aanvang van het nieuwe college 
met de wethouders van gedachten te wisselen over de portefeuilleverdeling; het college gaat 
daar over en is er ook voor verantwoordelijk. Daarbij gaat het ondergetekende dan met name 
om beantwoording van vragen als: hoe zien we de onderlinge samenwerking mede in relatie 
tot de nagestreefde integraliteit, hoe gaan we om met de onderlinge vervanging, welke 
effecten heeft dit voor ambtelijke ondersteuning, het vaststellen van de verdeling, e.d.. 
 
Met betrekking tot het hoofdstuk openbare orde en veiligheid het volgende. De hoofdlijn is 
herkenbaar en lijkt goed werkbaar. Onze samenleving kenmerkt zich als een veerkrachtige 
en leefbare samenleving met een grote betrokkenheid. Dat neemt niet weg dat in het 
veiligheidsdomein die betrokkenheid en verantwoordelijkheid nog verder mag worden 
ontwikkeld. Veiligheid is immers een onderdeel van een veerkrachtige en leefbare 
samenleving. De laatste jaren zien wij dat het versterken van de weerbaarheid en veerkracht 
van onze jongeren bijdraagt aan het minder deelnemen aan ondermijnende/criminele 
praktijken. Naast het investeren hierin mag duidelijk zijn dat een (snoei)duidelijk aanpak van 
criminaliteit daarbij hoort.  
Om dat te bereiken is het essentieel dat de verbinding van veiligheid in alle onderdelen van 
het gemeentelijk domein zichtbaar is en ten dienste staat van een veerkrachtige en leefbare 
Huizer samenleving. De verbinding tussen Zorg en Veiligheid helpt daar bij. 
 
Inhoudelijk betekent dit dat ik punt 5.1.2 herken en die ook wordt toegepast, maar dan niet 
als de zogenaamde top 80-aanpak. Daarmee wordt mogelijk het beeld gecreëerd dat dit in 
onze gemeente van toepassing is. Ik weet dat u dit niet bedoeld, maar het effect kan wel 
ontstaan en dat is ongewenst. Wij hebben geen grote aantal inwoners die in dit profiel 
passen! Ik stel daarom voor afspraak 5.1.2 als volgt te formuleren. 
 
"5.1.2 De huidige werkwijze met een dadergerichte aanpak om veelvoorkomende criminaliteit 
aan te pakken wordt gecontinueerd.".  
 
Punt 5.1.5. is door een ontwikkeling van de tijd in ons politieteam iets anders geworden. Het 
politieteam heeft gelukkig gekozen voor een wijkgerichte aanpak. Om dat verder te 
ondersteunen stel ik voor afspraak 5.1.5 als volgt te formuleren. 
 
"5.1.5. Wijkgericht werken door de vijf vaste wijkagenten, de jeugdagent, de “cyber”-
wijkagent en aangevuld met diverse specialisten op het gebied van horeca, ondermijning, 
verward gedrag, radicaliserend gedrag etc moet er toe leiden dat in de praktijk een effectieve 
inzet van acht “wijk”-FTE  geeffectueerd wordt. Tezamen met de basispolitiezorg, noodhulp 
en in samenwerking met de wijk- en jeugdboa’s dragen zij zorg voor een veilig Huizen! 
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De burgemeester wordt gevraagd binnen de overleggen met de politie met regelmaat 
aandacht te vragen voor de invulling van deze waardevolle, wijkgerichte werkwijze (ondanks 
de capacitaire krapte bij de politie). 
 
Naar aanleiding van punt 5.1.12  het volgende. Ik zou het een goede zaak vinden als de 
aanpak van de jaarwisseling in het winkelcentrum Holleblok een richting is die verder wordt 
verkend. Deze aanpak kenmerkt zich door inwoners/ondernemers mede verantwoordelijk te 
maken voor de leefbaarheid van hun wijk, hun expertise in te zetten en de partners daarom 
heen dat te laten versterken. Samen met hen! Een benadering die zich er voor leent om uit 
te groeien gedurende het gehele jaar met intensivering gedurende bijzondere perioden. 
Gelet hierop stel ik voor afspraak 5.1.12 als volgt te formuleren. 
 
"5.1.12  Doorgegaan wordt met het verder terugdringen van de overlast voorafgaand aan de 
jaarwisseling. Onderdeel daarvan is het geven van voldoende voorlichting en, zo nodig, 
uitbreiding van vuurwerkvrije zones (bij alle winkelcentra, grote zorgcentra en rondom de 
kinderboerderij). Tevens is de aanpak van de jaarwisseling in winkelcentrum Holleblok een 
richting die verder zal worden verkend. Deze aanpak kenmerkt zich door inwoners en 
ondernemers mede verantwoordelijk te maken voor de leefbaarheid van hun wijk, hun 
expertise in te zetten en de partners daarom heen dat te laten versterken. En dit natuurlijk 
niet alleen gedurende de jaarwisseling maar het hele jaar door." 
 
Tot slot. Het collegeprogramma geeft ook een belangrijke opdracht aan college en raad om 
verder te werken aan samenwerking, onderling maar ook met de samenleving. Dit wordt 
door mij van harte ondersteund en laten we daar gezamenlijk in goed overleg werk van 
maken. 
 
 

 

Met vriendelijke groet, 
 
w.g. 
 
 
N. Meijer 
burgemeester 


